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ZAPISNIK 

SA 34. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 02.11.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:04 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Zvjezdana Jelinčić, 

Antonio Burica, Ćiril Kalebić, Anton Purtić i Darko Firizin. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Tonkica Radeljić - viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 

Željko Matenda – predsjednik MO Nečujam 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

  
1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 33. sjednice Općinskog vijeća  

3. Vijećnička pitanja 

4. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika/ce i o zamjeniku/ci vijećnika/ce 

koji umjesto njega/nje počinje obavljati vijećničku dužnost 

5. Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja 

6. Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave 

7. Zaključak o prijedlogu za suca porotnika za mladež Županijskog suda u Splitu 

8. Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Općine Šolta 

9. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU naselja Gornja Krušica 

10. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU Potkamenica-urbana sanacija 

11. Zaključak o pokretanju postupka izrade Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Šolta („Službeni glasnik Općine Šolta“, br.  06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16  i 03/17-

pročišćeni tekst, 17/17-ispravak, 9/18 i 11/19)-  IX 

12. Izmjene i dopune (4) Odluke o socijalnoj skrbi 

13. Procedura obračuna, naplate i kontrole naplate prihoda 

14. Godišnje izvješće Dječjeg vrtića Čarobni pianino 

15. Regulacija prometa u luci Rogač 

16. Razno 

 
 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda  

 

Tomislav Sinovčić predlaže dopunu u Dnevnom redu, obzirom da je Tihomir Glavurtić stavio svoj 

mandat u mirovanje, smatra da ga se treba promijeniti i kao člana u Stručnom tijelu za koncesije u 

Županiji.  

Predsjedatelj prihvaća i stavlja Zaključak o prijedlogu razrješenja dosadašnjeg i imenovanju novog  
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predstavnika Općine Šolta u Stručnom tijelu za ocjenu ponuda za koncesije na pomorskom dobru na 

području SDŽ, kao točku 16., a Razno postaje točka 17., te dnevni red glasi: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 33. sjednice Općinskog vijeća  

3. Vijećnička pitanja 

4. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika/ce i o zamjeniku/ci vijećnika/ce koji 

umjesto njega/nje počinje obavljati vijećničku dužnost 

5. Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja 

6. Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave 

7. Zaključak o prijedlogu za suca porotnika za mladež Županijskog suda u Splitu 

8. Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Općine Šolta 

9. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU naselja Gornja Krušica 

10. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU Potkamenica-urbana sanacija 

11. Zaključak o pokretanju postupka izrade Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Šolta 

(„Službeni glasnik Općine Šolta“, br.  06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16  i 03/17-pročišćeni 

tekst, 17/17-ispravak, 9/18 i 11/19)-  IX 

12. Izmjene i dopune (4) Odluke o socijalnoj skrbi 

13. Procedura obračuna, naplate i kontrole naplate prihoda 

14. Godišnje izvješće Dječjeg vrtića Čarobni pianino 

15. Regulacija prometa u luci Rogač 

16. Zaključak o prijedlogu razrješenja dosadašnjeg i imenovanju novog  predstavnika Općine Šolta u 

Stručnom tijelu za ocjenu ponuda za koncesije na pomorskom dobru na području SDŽ 

17. Razno 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje dopunjeni Dnevni red. 

Dnevni red se usvaja JEDNOGLASNO. 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 33. sjednice Općinskog vijeća  

 

Zapisnik sa 33. sjednice Općinskog vijeća usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 3.)  Vijećnička pitanja  

 

Ante Blašković pita u svezi „solarnog informatora“, ne zna kako bi ga nazvao, koji je razbijen pa ga 

zanima zna li se tko je to učinio. 

Načelnik odgovara da je Turistička zajednica prijavila policiji, ali ne zna se još tko je počinitelj. 

 

Ćiril Kalebić pita zašto se nisu asfaltirali dijelovi ceste prema Gornjoj Krušici kako je dogovoreno, a 

sada se upravo asfaltiralo puno toga po Šolti. 

Načelnik pojašnjava da su Županijske ceste radile asfaltiranje, on je tražio to što su se dogovorili, ali 

sada nisu sve stigli, i kako još nije sve završeno biti će u slijedećoj turi, svakako nije zaboravljeno.  

 

Luku Buricu zanima kada bi trebao ići projekt uređenja Sale. 

Načelnik pojašnjava da će se sređivati apsolutno sve, od poda do plafona, kuhinja i zahodi, to je u 

planu i projekt će iznositi preko 120 tisuća eura. Sada bi trebalo raspisati natječaj, a radovi ne bi trebali 

trajati više od 3 mjeseca. 

 

Zvjezdana Jelinčić pita ima li saznanja da li će se konačno raspisati natječaj za luku Stomorska. 

Načelnik izvješćuje da su na sastanku na ovu temu u Županijskoj lučkoj upravi uz njega bili još 

predsjednica MO Stomorska, predsjednik PŠRD-a Pelegrin i dvoje mještana Stomorske. Ravnatelj 
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Marojević je najavio da će natječaj biti pokrenut kroz ovaj 11. mjesec, a onda uvođenje u posao ne 

može biti prije veljače.  

 

Ante Blašković pita tko je dozvolio „Čehu“ da radi na Vrvotinama, na istočnoj čestici. 

Načelnik odgovara da su oni dobili na natječaju za radove u Piškeri i dio kamena odvoze na Vrvotine. 

 

Ćirila Kalebića interesira u kojoj su fazi 8. ID PPU. 

Načelnik izvješćuje da je prije 8 dana URBOS predao dokumentaciju „Zelenom servisu“ na Stratešku 

procjenu. Kroz ovaj mjesec će se formirati Povjerenstvo od 5 članova za izradu Strateške procjene, a 

onda do kraja godine bi trebalo doći na javni uvid. Sve je trajalo dugo jer su se radile i nove 

katastarske podloge, do sada su se koristile one iz 2006. godine. 

 

Luka Burica pita da li je istina da se nekome u Nečujmu kopa za vodu o općinskom trošku, ne zna 

točno lokaciju. 

Načelnik kaže da je točno, da ta ulica nije uopće imala vodu, usput se radila i kanalizacija i telefonija. 

Radi se dijelom iz namjenske cijene vode koju ubire VIK i Općina sudjeluje koliko je potrebno. Radi 

se o ulici kako oni nazivaju „Popić“, sve je završeno, sada je još treba popraviti, betonirati, i popraviti 

2 šahte, ta ulica ide do Rakitića kuće.  

 

Zvjezdana Jelinčić pita gdje se priključuje struja za novu obilaznicu Stomorske. 

Načelnik odgovara da ne zna. 

Zvjezdana Jelinčić pojašnjava da je iskopana cesta sve do njene kuće, kabel je površinski zakopan 

svega 10tak centimetara, a spojit će se na drveni dotrajali stup koje će se uskoro srušiti. To bi trebalo 

pametnije riješiti. 

Načelnik obećava da će kontaktirati HEP i Županijske ceste da se napravi šta može kvalitetnije. HEP 

traži da im Općina pokloni parcelu kako bi izmjestili trafostanicu sa privatne parcele. Stomorska nema 

dovoljno struje da bi se dalje mogla priključiti iti jedna kuća. Radi pravdanja sredstava EU, cesta mora 

biti primljena u ovoj godini. 

 

Predsjedatelj pita što je sa igralištem u Gornjem Selu. 

Načelnik smatra da će bolje odgovoriti Ante Blašković. 

Ante Blašković odgovara da je plan napravljen i zatvorena financijska konstrukcija, nabavljene su 

mreže, a samo igralište sanirati će se sa  lijevanom gumom, ali iza Nove godine jer je iznos veći od 

prije predviđenog.  

 

4. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika/ce i o zamjeniku/ci 

vijećnika/ce koji umjesto njega/nje počinje obavljati vijećničku dužnost 

 

Ante Blašković kao predsjednik Mandatne komisije obavještava Općinsko vijeće o mirovanju 

mandata vijećnika i o zamjeniku vijećnika koji umjesto njega počinje obavljati vijećničku dužnost. 

Izvješćuje da je Komisija, koju uz njega čine članovi Luka Burica i Antonio Burica,  utvrdila da je 

vijećnik Tihomir Glavurtić stavio svoj mandat u mirovanje 02.10.2023., a Darko Firizin, kao prvi 

slijedeći kandidat sa kandidacijske liste birača, svojom izjavom prihvatio obavljanje dužnosti člana 

Općinskog vijeća Općine Šolta.  

 

Predsjedatelj poziva Darka Firizina da posluša sadržaj prisege.  

Predsjedatelj je pročitao prisegu, a Darko Firizin usmeno prisegao i potom potpisao tekst izrečene 

prisege. 

 

5. Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja 

 

Pročelnica izvješćuje da je Tihomir Glavurtić predsjednik Komisije za izbor i imenovanja, čiji se 
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članovi biraju iz redova vijećnika, pa je stoga potrebno izabrati novog člana odnosno predsjednika 

Komisije.  

Predsjedatelj poziva vijećnike da daju svoje prijedloge. 

Anton Purtić predlaže Darka Firizina za predsjednika. 

Predsjedatelj, budući nema drugih prijedloga, pita Darka Firizina da li prihvaća ovu dužnost. 

Darko Firizin prihvaća. 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženo te se JEDNOGLASNO donosi 

  

Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru članova Komisije za izbor i imenovanja 

 

6. Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave 

 

Tonkica Radeljić, izvjestiteljica po ovoj temi, navodi da je Pravilnik iz 2017.g. te ga je trebalo 

uskladiti i pojednostavniti jer se nitko nije javljao na javne pozive prema postojećem pravilniku. 

Načelnik dopunjuje da su dobivena sredstva za neke radove ostala neiskorištena jer se nitko nije 

javljao na natječaje koji su se ponavljali i više puta. 

Ante Blašković pita zašto otvaranja ponuda nisu javna.  

Tonkica Radeljić pojašnjava da po Zakonu može biti i javno, a i ne mora, a obzirom da postoji i do 

200 sitnih JN kroz godinu to bi samo kompliciralo posao.  

Predsjedatelj smatra da je u pravilniku, glede iznosa vrijednosti JN koji su stavljeni na maksimum, 

napravljen veliki skok, te da bi se trebalo naći balans da ne bi došlo do pogodovanja. Traži mišljenje 

vijećnika. 

Budući nema komentara na njegovo mišljenje, Predsjedatelj navodi da zanemare rečeno i stavlja 

prijedlog Pravilnika na glasovanje.  

 

Sa 6 glasova ZA i 3 SUZDRŽANA donosi se   

 

PRAVILNIK 

o provedbi postupaka jednostavne nabave 

 

 

7. Zaključak o prijedlogu za suca porotnika za mladež Županijskog suda u Splitu 

 

Pročelnica izvješćuje da je Općina Šolta objavila javni poziv kako bi se javili zainteresirani za 

obnašanje ove dužnosti, ali nitko se nije javio. 

Predsjedatelj donosi 

Zaključak da se Županijski sud u Splitu izvijesti da nema prijedloga kandidata. 

 

 

8. Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Općine Šolta 

 

Pročelnica izvješćuje da je do sada mrtvozornik morao doći iz Splita jer su se liječnici u šoltanskoj 

ambulanti stalno mijenjali. Ali sada kada postoje dvoje ustaljenih liječnika, može se predložiti  da se 

dr. Matina Lukšić i dr. Frane Žic imenuju mrtvozornicima. 

 

Predsjedatelj stavlja prijedlog na glasovanje.   

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Općine Šolta 
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9. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU naselja Gornja Krušica 

 

Načelnik izvješćuje za sve tri naredne točke, a  koje  su vezane za prostorne planove. Navodi da se sa 

izradom UPU Gornja Krušica počelo još prije 11 godina i nije se nikad završilo. Prijedlog je da se 

riješi kroz Prostorni plan, kroz 9. izmjene, da se ne radi UPU.  

Za Potkamenice koje obuhvaćaju 3 uvale od Piškere do Suznja, potrebno je donijeti UPU kako bi se 

odredila veličina parcela i objekata. Bez UPU-a neki referenti daju dozvolu za gradnju, a neki ne. 

Luka Burica pita što znači urbana sanacija. 

Načelnik pojašnjava da se radi o području koje je bilo do 90tih godina građevno, a onda se skinila 

građevna zona. Tamo je zatečen popriličan broj objekata koji su se legalizirali u doba legalizacije i 

Ministarstvo je dalo uputu da se to područje riješi. Nisu određene dozvoljene veličine objekata i  

parcela za gradnju u tom području. 

Što se tiče IX.izmjena PPU-a one će sadržavati sve zahtjeve i prijedloge koji su se pojavili u zadnje tri 

godine. Paralelno će se raditi i VIII. i IX izmjene. 

Predlaže da se uz predsjednika vijeća izaberu još dvije osobe koje će se baviti prostornim 

planovima i surađivati sa Načelnikom na izradi istih. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje: 

JEDNOGLASNO se donosi 

 

Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU naselja Gornja Krušica 

Daje se odobrenje Općinskom načelniku Općine Šolta da pokrene i provede postupak izrade Urbanističkog plana 

uređenja naselja Gornja Krušica, na način da uvjeti gradnje koji bi bili definirani ovim UPU-om, budu 

definirani kroz IX. Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Šolta.  

 

10. Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU Potkamenica-urbana sanacija 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Zaključak o pokretanju postupka izrade UPU Potkamenica-urbana sanacija 

 

11. Zaključak o pokretanju postupka izrade Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Općine Šolta („Službeni glasnik Općine Šolta“, br.  06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16  i 

03/17-pročišćeni tekst, 17/17-ispravak, 9/18 i 11/19)-  IX 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Zaključak o pokretanju postupka izrade Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Šolta („Službeni glasnik Općine Šolta“, br.  06/06, 05/10, 09/10, 02/12 , 09/15, 23/16  i 03/17-

pročišćeni tekst, 17/17-ispravak, 9/18 i 11/19)-  IX 

 

 

12. Izmjene i dopune (4) Odluke o socijalnoj skrbi 

 

Pročelnica  izvješćuje kako je došlo do problema kod zahtjeva za naknadu za novorođenče u 2 

slučaja, a zbog sadržaja potvrde patronažne sestre. Naime u Odluci o socijalnoj skrbi Općine Šolta nije 

precizirano što treba sadržavati ta potvrda, pa je II. stupanj, Županija, iz tog razloga, na žalbu stranke 

poništila izdano rješenje Općine Šolta.   

 

U raspravi o konkretnim slučajevima sudjeluje Načelnik, Predsjedatelj, Pročelnica i Darko Firizin koji 

navodi da treba vidjeti kako to rješavaju u drugim općinama. 
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Predsjedatelj predlaže predlagatelju, Načelniku, da se ova točka skine sa dnevnog reda i da se o 

ovome dobro razmisli i dobro obradi te Odluka donese na slijedećoj sjednici. 

 

Ćiril Kalebić navodi da je policija jedina relevantna da utvrdi da li netko ovdje živi ili ne. 

Luka Burica čita primjer odluke u Općini Bol. 

 

Načelnik navodi da želi da se napravi pošteno, tako da nema veze gdje će se dijete roditi i biti prvih 

mjesec dana, ako inače ta obitelj živi na Šolti. Stoga povlači ovu točku sa dnevnog reda, s tim da se 

obavezno obradi za slijedeću sjednicu. 

 

Predsjedatelj zaključuje da se Izmjene i dopune (4.) Odluke o socijalnoj skrbi skidaju sa 

dnevnog reda 34. sjednice i biti će točka na jednoj od slijedećih sjednica. 

 

 

13. Procedura obračuna, naplate i kontrole naplate prihoda 

 

Tonkica Radeljić izvješćuje da su najveće promjene kod otpisa potraživanja, a kako bi se mogla 

otpisati stara potraživanja za koja nema više pravne mogućnosti da se naplate, i sve mogućnosti su 

pokušana. Takvih otpisa nema puno. 

Zvjezdana Jelinčić predlaže da se u čl.3. ispravi koncesijske dozvole ne odobrenja, tako je po novom. 

Tonkica Radeljić potvrđuje da će ubaciti „dozvola i odobrenja“, jer su stara potraživanja po 

odobrenjima. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi  

Procedura obračuna, naplate i kontrole naplate prihoda 

 

14. Godišnje izvješće Dječjeg vrtića Čarobni pianino 

 

Predsjedatelj najavljuje da je, prema prijedlogu vijećnika Ante Blaškovića da se pozove netko do 

djelatnika Dječjeg vrtića u Grohotama, danas na sjednicu pozvao odgojiteljicu Sandru Cecić koja bi 

trebala stići za desetak minuta. 

 

U 09:35 sati Predsjedatelj daje pauzu od 10 minuta. 

 

U 09:48 sati sjednica se nastavlja. 

Odgojiteljica Sandra Cecić je stigla na nastavak sjednice. 

Predsjedatelj poziva Načelnika da dade izvješće. 

Načelnik ističe da on ne može dati nikakvo izvješće, to može samo netko iz DV Čarobni pianino i 

smatra da se to izvješće ne treba usvajati. 

 

Predsjedatelj pojašnjava da je pozvao Sandru Cecić kako bi iznijela probleme u sadašnjem radu 

Dječjeg vrtića, ali uvodno najprije daje riječ Načelniku. 

Načelnik izlaže kako se već 10 tak godina Općina bori da djeca imaju bolje uvjete nego prije. Izgradio 

se vrtić, zaposlilo se 6-7 zaposlenika, namjera je bila pokrenuti i vlastitu ustanovu, no ipak je preuzeo 

Čarobni pianino. Bilo je raznih problema, nezadovoljstvo nekih roditelja, direktorica DV imala je 

problem sa nekim djelatnicima i najavljivala je prestanak rada Čarobnog pianina na Šolti što se u 

konačnici i dogodilo 31.08.2023. Vijećnica Zvjedana Jelinčić u suradnji sa ravnateljicom KICa 

Marinom Garbin, aktivno su radile na pripremanju dokumentacije za osnivanje općinske ustanove 

dječjeg vrtića. Po postojećoj odluci Sandra Cecić je trebala biti v.d. ravnateljica ustanove do njenog 
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formiranja, kako bi se mogla srediti dokumentacija. Međutim Sandra Cecić je odustala, drugu osobu 

za v.d. nije se pronašlo. Pokušalo se riješiti sa Gradom Splitom, više puta se upriličio sastanak ali nije 

se uspjelo. Prihvatio je Primorski Dolac, njihova Općina, i DV Maslačak. Nezadovoljstvo djelatnika se 

nastavilo. Plaće su se smanjile, ali Općina Šolta je obećala i to riješiti. Pronađen je model kako 

nadoknaditi razliku za protekla 3 mjeseca. A Od 1.11. o.g. plaće će biti kao i prije, odnosno i više nego 

u Čarobnom pianinu. Voditeljicama (dviju) skupina bi se plaća još naknadno povećala. Ali i dalje se 

problemi nastavljaju. Sada se pobunio i kuhar, 2 djelatnice su otišle, a 1 najavljuje da će otići. 

Napominje da treba imati strpljenja, a radi se i radit će na povećanju plaća. Plaće zapravo mogu biti 

koliko hoće ako postoji vlastita ustanova i na tome treba raditi. Treba raditi u interesu djece, i da budu 

zadovoljni i zaposlenici i roditelji. 

 

Pročelnica dopunjuje da su plaće u Čarobnom piainu bile usklađene sa plaćama u DV Grada Splita. 

 

Predsjedatelj daje riječ Sandri Cecić da se čuju obje strane priče.  

 

Sandra Cecić daje osvrt na sadašnju situaciju. Navodi da im je rečeno da će se plaće podignuti, biti 

više nego što je to bilo u Čarobnom pianinu, samo je trebalo naći modus. Pita zašto se plaće uvijek 

uspoređuju sa onim vrtićima gdje su one manje, zašto ne sa vrtićima gdje su plaće veće.  

Što se tiče nezadovoljstva roditelja i njihovih poruka, oni su se sami organizirali nisu znali za to. 

 

Predsjedatelj iznosi svoje osvrt. Slušao je izabranu predstavnicu roditelja, ona se zalagala za 

djelatnike, informirana je i želi pomoći. Na svim sastancima je rečeno da će se plaće vratiti na nivo 

Čarobnog pianina, a ako bude moguće bit će i veće. To ne ovisi o volji Načelnika, ili nekog drugog. 

Napravilo se maksimalno moguće po Zakonu jer se ne mogu dizati plaće samo njima nego svim 

djelatnicima u Primorskom Docu. Prema razgovorima svi mogu imati koristi iz ove suradnje sa 

Primorskim Docem. Vide se pomaci, i u jelovniku, i u čistoći. 

Nije čuo pritužbe roditelja na rad djelatnica. Međutim iznenadilo ga je što na sastancima nije bilo 

razgovora o djeci, prehrani i sl.samo o plaćama. Isto tako nitko od odgajatelja  nije htio prihvatiti 

dužnost v.d. ravnatelja za našu ustanovu u nastajanju, a nakon odlaska Čarobnog pianina, i moralo se 

pronaći neko rješenje, pa se moralo prihvatiti soluciju DV Maslačka. Plaća je najbolja kolika može biti 

u ovoj situaciji, prosječna, veća ne može biti jer nismo samostalni, napravljen je maksimum za 

spašavanje situacije, i tu pohvaljuje Načelnika za to što je uspio postići i u tako kratkom vremenu 

pronaći rješenje. 

 

Sandra Cecić želi reći da je nekad sve bilo uređeno sa DV Marjan i smatra da taj vrtić nije ni trebao 

otić. A na sastanku o plaćama ispalo je da će se njena plaća povećati točno za 20 eura.  

Načelnik pojašnjava da Grad Split u ono vrijeme nije htio više ni čuti za šoltanski vrtić, jedva su ga se 

čekali riješiti. 

 

Ante Blašković navodi da je činjenica da su djelatnici nezadovoljni. Što ako se dogodi da se ostane 

bez djelatnika, pa pita postoji li modul rješavanja tih plaća. 

 

Predsjedatelj ističe da su plaće čak i malo veće od plaća u gradskom DV Marjan, ali očito je da nisu 

slušali što je rečeno. 

 

Sandra Cecić upoznaje vijećnike sa situacijom, da su skupine prenapučene, a tu su još i  djeca sa 

posebnim potrebama. Revoltirani su jer je u popodnevnoj smjeni 1 odgajateljica sa 40 djece, a sada 

kada nije bilo zamjene, 3 dana je 1 odgajateljica radila obje smjene. 
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Predsjedatelj moli za pozitivno razmišljanje, svi rade na tome da uvjeti budu što bolje, ali limiti 

postoje. Tko ne bude zadovoljan otići će. 

 

Zvjezdana Jelinčić napominje da je još 2019.g. govorila što će se dogoditi dok se ne oformi vlastita 

ustanova. Djelatnice nisu prihvatile opciju i sad je tu to šta je. 

 

Načelnik ističe da je ovo ozbiljna tema, ne želi se sa nikim prepucavati, naglašava da su sada u DV 

Maslačak kad svoju  ustanovu nisu htjeli, pa što se tiče plaća, predlažu neka one nađu način za 

povećanje a naravno u skladu sa Zakonom. Izvješćuje da sutra ide na sastanak Otočkog vijeća gdje će 

se upravo govoriti i o dječjim vrtićima na otocima. Kriteriji će se moguće poboljšati. 

 

Ante Blašković pita što se danas zaključilo. 

Predsjedatelj rezimira da su se predočile potpune informacije sa strane Načelnika i sa strane 

djelatnika Dječjeg vrtića. Pozvani su i vijećnici da se uključe i pronađu rješenje, neki bolji način. 

Načelnik još dodaje da uskoro ide natječaj za nadogradnju Dječjeg vrtića, biti će potrebno još 

djelatnika, a nije protiv da se zaposli 1 djelatnik već sada. 

 

 

15. Regulacija prometa u luci Rogač 

 

Predsjedatelj navodi da je bilo rečeno da će na rampi u luci biti netko od djelatnika Luke. Upućene su 

pritužbe stanara u ulici Put bojca, čita dio pritužbi. U objektima u toj ulici ljeti ima 100tinjak ljudi, 

nitko ne može izaći ili ući automobilom zbog reda vozila koji čekaju na trajekt. Postoji i velika 

mogućnost da netko nastrada.  

 

Načelnik istuče da je sada upravo vrijeme da se raščisti situacija i do nove sezone poboljša rješenje 

prometa. Naglašava da promet kamiona mora kompletno ići novom cestom i van sezone. Na staroj 

cesti postoji opasnost od odrona, vrlo skoro ukoliko veliki kamioni nastave njome voziti. 

Razmatralo se kako prekinuti kolonu vozila za ukrcaj kako bi mogli prolaziti stanari Put bojca. Poziva 

da zajedno pronađu rješenje. Navodi da je neprihvatljivo da novom cestom ne možeš doći do luke i 

pumpne stanice, a treba riješiti i parking. Svakako, svi problemi su uočeni i na putu su da se to do 

sezone riješi.  

 

Luka Burica smatra da je unatoč nekim nedostacima to dobro regulirano i većina ljudi je zadovoljna, 

a ono što se uočilo popravit će se. Sve je kaže bilo urednije i prohodnije. Zanima ga zašto su ostali oni 

plastični blokovi obzirom da sada nema regulacije prometa. 

 

Načelnik odgovara da su ih jednostavno ostavili neka se ljudi navikavaju, kao i znakovi, iako je bilo 

rečeno da će se na znakovima prekriti ono što ne važi van sezone. 

 

Tomislav Sinovčić predlaže da početak kolone za trajekt bude pomaknut još 100 m gore tako da ulaz 

u ulicu Put bojca ostane slobodan.  

 

Ante Blašković želi reći da u doba kada je luka rađena nije se predvidjelo koliko će promet narasti pa 

je luka sada opet mala. Ali mora reći da je ova regulacija najbolje, po njemu, što se moglo izvesti. 

Anton Purtić predlaže da se kartomat za kupovinu trajektnih karata postavi negdje u Grohotama, po 

mogućnosti kod parkinga. 

 

Načelnik odgovara da je već najavio da će kartomat biti postavljen negdje u Grohotama, možda kod 

Konzuma ili na ulaz u Boćac. 
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Predsjedatelj želi reći da prometni nered u luci i dalje postoji i veći je nego što ga ljudi vide, samo je 

pomaknut gore uz novu cestu, i treba ga svesti na najmanju moguću mjeru. 

 

Darko Firizin govori o tome da su sve ceste reli staze, regulacija po njemu nije dobra, a zbog sporosti 

ukrcaja i iskrcaja vozila trajekt je često kasnio. Mjesta za kratko zaustavljanje vozila su ispali pravi 

parking. Po njemu bi trebao postojati red za ukrcaj i sa nove i sa stare ceste, kao što je bilo i prije, te je 

potrebno povećati broj djelatnika u luci i poboljšati njihovu komunikaciju. 

 

Ante Blašković smatra da nije opravdano to što se ljudi iz Rogača žale da u toku 2 mjeseca sezone 

moraju ići okolo, nekoliko kilometara za ukrcaj na trajekt, a ostatak stanovništva Šolte radi i do 10tak 

km uvijek. Smatra da nitko ne treba imati beneficije, a policija treba bolje raditi svoj posao. 

 

 

16. Zaključak o prijedlogu razrješenja dosadašnjeg i imenovanju novog  predstavnika 

Općine Šolta u Stručnom tijelu za ocjenu ponuda za koncesije na pomorskom dobru na 

području SDŽ 

 

Predsjedatelj čita prijedlog Zaključka i napominje da predstavnik ne mora biti iz redova vijećnika. 

Načelnik pojašnjava da se upravo Tihomir Glavurtić zalagao da član bude vijećnik kako bi ovom 

Vijeću mogao podnijeti izvješće. 

Ante Blašković ističe da Tihomir Glavurtić dobro obavlja tu dužnost, smatra da ga ne bi trebalo 

mijenjati, a vijećnik Tihomir nije ni tražio da ga se smijeni-kontaktirao ga je. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje, tko je za to da ostane Tihomir Glavurtić. 

Sa 5 glasova ZA i 4 PROTIV, Tihomir Glavurtić ostaje predstavnik Općine Šolta u Stručnom 

tijelu za ocjenu ponuda za koncesije na pomorskom dobru na području SDŽ. 

 

17. Razno 

 

11:32 sati Luka Burica napušta sjednicu. 

 

Predsjedatelj čita dijelove dopisa mještana Donjeg Sela, a vezane uz štetu koja nastaje prolaskom 

kamiona velike tonaže kroz Dobroševićevu ulicu i potrebe postavljanja znakova zabrane. 

Načelnik smatra da treba staviti znak zabrane za kamione preko određene tonaže, i to u svim 

naseljima. Smatra da Općina, odnosno Načelnik, sama može odrediti postavljanje tih znakova samo 

treba odrediti tonažu. Obećava da će to sve ispitati Jedinstveni upravni odjel i utvrditi kakve znakove 

treba staviti. 

 

Tomislav Sinovčić pita što je sa igralištem u Maslinici. 

Načelnik odgovara da je natječaj u tijeku. 

 

Ante Blašković pita kako zaštititi ceste i ulice od devastacije unutar mjesta.  

Pročelnica ističe da bi trebalo napraviti prometnu studiju za cijeli otok, i da MUP na to da suglasnost. 

To Općina nema. Svaki znak kojeg Općina sada stavi, stavila ga je neovlašteno. 

 

Ante Blašković naglašava da se ništa neće riješiti dok nije riješeno to da onaj tko uništi cestu, koji radi 

neke zahvate u prostoru, iza sebe mora sanirati ono što je uništeno, vratiti u prvobitno stanje. Primjer 

put prema Stračinskoj, zaobilaznica Studenca, zbog velikih kamiona B-copa cesta se uništila i ta firma 

nije sanirala iza sebe, nego će to sutra Općina sanirat, napraviti natječaj i naći izvođače, možda ove 
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iste koji su i uništili cestu. Druga stvar su divlja odlagališta. Treba staviti tabelu o zabrani odlaganja 

smeća, neka je državna zemlja. Na Vrvotinama treba kupiti još jednu parcelu i početi konačno 

gospodariti tim otpadom. 

 

Predsjedatelj pita da li rade kamere i gledaju li se. 

Pročelnica navodi da se gledaju, ali da ljudi brzo skuže gdje ih se može vidjet, a gdje ne, i idu drugim 

putem. A i kamere se ne smiju stavljati gdje god hoćemo, za to postoji procedura vezana uz MUP. 

 

U 11:45 sati sa sjednice odlazi Anton Purtić. 

 

Načelnik navodi da će se možda veći broj kamera uzeti u najam, čeka ponudu pa će vidjeti koliko to 

košta za 20-30 mjesta. Ali ni jedna kamera nije ispod 10tak tisuća kuna. 

 

U 11:47 sati sa sjednice odlazi Ćiril Kalebić. 

 

Ante Blašković pita da li kreće projekt 2. Trafostanice  u Gornjem Selu. 

Načelnik izvješćuje da je HEP usmeno rekao da to nije potrebno, da u Gornjem Selu nema nikakvih 

problema, ali uputit će se službeni dopis. 

 

Ante Blašković moli da se donese zaključak da će se otkupiti druga parcela na Vrvotinama, da se ide 

u tu proceduru. 

Predsjedatelj odgovara da će se zaključak pripremiti za narednu sjednicu. 

 

Tomislav Sinovčić pita da libi se u tom slučaju zatvorilo  ovo odlagalište kod Donjeg Sela. 

Načelnik odgovara da bi se na Vrvotinama onda napravilo pravo reciklažno dvorište za kamen i sl., a 

ovo drugo bi bilo za kompostanu. 

 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 11:50 sati.  

 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina          Teo Tomić dipl.iur. 

 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/12  

URBROJ:2181-49-01-23-2  

Grohote,  02. 11. 2023. 

  
 


